



WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

VERSLAG 14-10-2003

Aanwezig: Henk Martens, Annie van Mil, Frans Hendriks, Ruud Bexkens, Ruud Deenen, Martien Flinsenbergh, Theo Swinkels, Ton Jans, Irene Michiels, Tineke Lamers Henk Willems en Koos van Hooren

Afwezig: Mia Peters, Stan Storms, Riet van Dijck en Justin Janssen

1. Opening en vaststelling agenda

- Bij afwezigheid van de voorzitter wordt de vergadering geleid door Theo Swinkels.
- Gezien de aanwezigheid van Henk Willems, Koos van Hooren en Ruud Bexkens, wordt er eerst een voorstel rondje gedaan. Henk Willems en Koos van Hooren zijn aanwezig vanuit de huurdersvereniging
- Ruud Bexkens heeft de taak van Birgit op de Laak overgenomen en zal ons daar waar mogelijk coachen.
- Gezien het feit dat Justin Janssen niet aanwezig vindt er geen verslag van de bijeenkomst Huurdersvereniging waarbij hij aanwezig was plaats, waardoor punt 6 vervalt.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

- Nieuwsbrief van het centrummanagement: Deze wordt voor iedereen gekopieerd en met de stukken meegestuurd met verslag.
- De Netwerker Informatiebulletin voor vrijwilligers in de gemeente Venray. Kopie wordt meegestuurd met verslag.
- Gemeente Venray, Participatie zwerfvuilacties. Kopie wordt meegestuurd met verslag.
- Freulekeshuus, aankondiging tentoonstelling Pruisen aan Peel, Maas en Niers
- Gemeente Venray, verslag bijeenkomst vertegenwoordigers Skihut, Chill Out, politie en gemeente i.v.m. overlast De Gouden Leeuw.
- (Naar aanleiding van vorig stuk:) Gemeente Venray: Men deelt ons mede dat er na overleg met de politie er een inrijverbod ingesteld gaat worden voor het parkeergedeelte en de rijbaan voor de horecabedrijven aan de Gouden Leeuw. Ons wordt verzocht de mensen van het appartementencomplex De Gouden Leeuw, hierover te informeren.

Tineke heeft naar de gemeente gebeld met de mededeling dat men dat zelf dient te doen. Hetgeen zou gebeuren (Dhr. Verspa gesproken)

3. Verslag 8 september

Ad 2 derde aandachtspunt: Wordt op teruggekomen onder punt 8

Ad 4 komt ook terug onder punt 8

Ad 5 De Brief naar de gemeente is nog niet weg, maar hiervan wordt werk gemaakt ook al gezien de ervaringen binnen het kwaliteitsplan Centrum en de Gouden Leeuw zullen wij een duidelijke omschrijving van, "wat is burgerparticipatie", vragen

Ad 9 Tineke blijft zoeken naar de bevestiging van de brieven van Henk.

4. Dhr. Ruud Bexkens stelt zich voor

Hij werkt 20 uur voor de wijkconsulenten en heeft daar het Wijk Infopunt Brukske, het Wijkplatform Brukske, het Multicultureel Platform, het Wijkplatform Venray Centrum en de Werkgroep Leefbaarheid van het Kwaliteitsplan Venray Centrum, als aandachtsgebied.

Tevens werkt hij als jongerenwerker bij Synthese. Met name dit laatste zou wel eens op problemen kunnen stuiten wanneer het gaat over buurt - jongerenconflicten, maar het kan ook in het voordeel van dit soort conflicten leiden.

Zijn uitgangspunten op dit moment:

- als wij niet komen met vragen komt de vraag van Ruud
- lijnen die uitgezet zijn aantrekken
- afspraak met DB maken. Hier zorgt Tineke voor.

5. Aanwezigheid huurdersvereniging Dhr. van Hooren en de heer Willems

Er zijn veel overeenkomsten voor wat betreft problemen die men tegenkomt en ook afhandeling van problemen via politie loopt hetzelfde. De actieve mensen bij de huurdersvereniging zijn steeds weer dezelfde. Je krijgt moeilijk nieuwe mensen. Dit geldt ook voor het Wijkplatform. Mensen die het druk hebben kunnen er over het algemeen ook nog wel wat bij doen.

Hoofddoel Wijkplatform: werken voor de bewoners.

Hoofddoel Huurdersvereniging: bewoning als hoofddoel.

Afgesproken wordt dat de verslagen van de bijeenkomsten uitgewisseld worden evenals de agenda en indien van belang (of interesse) is men altijd welkom bij de vergaderingen van elkaar.

Het wijkplatform Venray Centrum vergadert in principe elke 2^e dinsdag van de maand.

De Huurdersvereniging vergadert zo'n 6 keer per jaar en de eerstvolgende vergadering is op 15 december.

6. Verslag bijeenkomst 16 juni Wijkradenoverleg

Iedereen is nu in het bezit van dit verslag en de vraag is om hier eens kritisch naar te kijken en eruit te halen: "Wat kunnen wij zelf doen en waar moeten / kunnen we met het Wijkradenoverleg aan de slag". Het wordt hiermee een informatief stuk wat wel eventueel terugkomt in een volgende vergadering.

7. Verslag diverse werkgroepen

Inventarisatie:

Kwaliteitsplan Centrum Leefbaarheid (Henk)
 Bereikbaarheid (Tineke)
 Economie (Justin)
 Beeldkwaliteit (Stan)
 Stuurgroep (Theo)

Klankbordgroep G.L. Henk en Theo

Leefbaarheid: Deze groep komt regelmatig bij elkaar maar de opkomst is schamel. Uitstraling, afval opruimen plaatsing prullenbakken maar ook uitstallingen en het plaatsen van fietsen heeft hier aandacht.

Bereikbaarheid: Ook hier wel regelmaat maar weinig opkomst er komt veel aan de orde dat ook bij leefbaarheid besproken wordt. Er wordt wel iets maar wel weinig gerealiseerd. Nadruk ligt hier vooral op parkeren en fietsenstalling. Er wordt nu gekeken naar uitbreiding van parkeermogelijkheden aan de Hoenderstraat en op de Julianasingel.

Economie Is een keer bij elkaar geweest, maar het economisch belang prevaleert hier en dus is er nog weinig te zeggen

Beeldkwaliteit Is nog niet bij elkaar geweest. Stan heeft hier stappen ondernomen maar tot op heden is er nog geen beweging in te krijgen. Gevelkwaliteitsplan wordt hier onder geschoven.

Stuurgroep Bij laatste informatie is deze nog niet compleet.

Klankbordgroep Gouden Leeuw heeft zijn derde bijeenkomst gehad. Naar aanleiding waarvan er een oproep gedaan zou moeten worden aan alle mensen om te reageren op de problemen die met name de parkeergarage zal veroorzaken. Dit is iets voor het wijkkrantje.

8. Verslag bijeenkomst Wijkraad Noord-West

De bijeenkomst van 16 juni was niet echt goed bezocht en er kwam weinig uit. De motor waar het eigenlijk om draait is het KTS terrein en dit geeft bij de aanwezigen weinig redenen voor een Wijkraad. Dit ging eigenlijk pas

leven toen de problemen in eigen wijk die er nu liggen aan de orde kwamen. Het wijkgebouw dat leegloopt of waar alleen maar activiteiten voor ouderen plaatsvinden is een probleem. Er was ook enige ergernis over het feit dat alle activiteiten die men via een wijkraad of wijkplatform zou kunnen gaan realiseren allemaal gericht waren op het KTS terrein, terwijl de buurt zelf in de problemen zit. Een straat wordt opgeknapt, maar aan de rest wordt niets gedaan. Er heerst duisternis 's avonds en men voelt zich onveilig. **Dit zou de reden moeten zijn voor een oprichting van een wijkraad.**

Uiteindelijk wordt er toch besloten verder te gaan en te trachten in een vervolgoverleg tot het oprichten van een wijkraad te komen en daar een bestuur en eventueel al activiteiten aan te hangen.

9. Rondvraag en sluiting

Henk vraagt nogmaals naar de afvalcontainer op het Henscheniusplein. We zullen contact opnemen met Mieke Lammers en met de milieuambtenaar. Het gaat hier om de container bij Le Promenade. Tevens wordt de container in de Marktstraat van Its en de containers aan het parkeerterrein van de Bleek genoemd. Alles zal in een brief meegenomen worden.

Irene vraagt of het speeltuintje nu zo blijft of dat er vernieuwing komt van het toestel dat vernield is. De buurt wil daar toch graag een opknapbeurt zien.

Theo sluit de vergadering.